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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
JUDr. Pašková: 
Chcem sa pripojiť k pánu poslancovi Tomkovi ohľadne tých svetiel na Cukrovarskej ulici.  
Už bude za chvíľočku tma a už aj kritické hodiny okolo tej piatej, keď najviac ľudí prichádza 
a odchádza z Trebišova, tak tá doprava tam bude naozaj hustá a není to osvetlené. Často tam 
vidím cyklistov na ceste a aby tam nedošlo k nejakým nehodám.  
Zároveň by som chcela  aj nech sa občas  kontrolujú svetla na Severe pretože polovica svetiel 
tam nesvieti na sídlisku, konkrétne na dvore na Ternavskej ulici, z 8 svetiel svietia len 4. 
 
PhDr. Čižmár: 
Svetlá, konkrétne v tejto časti mesta sa riešia monitoringom. My sme aj mali nejaké podnety 
v predchádzajúcom období, my sme okamžite riešili opravu nasvietenia tejto ulice. Mali sme 
aj takýto podnet pri čiastočnom výpadku, kde sme reagovali na podnet občianky z tejto časti 
mesta. V prípade Ulice cukrovarskej, tam sme už hovorili o tom, že požiadame technické 
služby, aby sa konkrétne  tejto časti mesta venovali viac. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


